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2266..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,    
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PRISOTNE ČLANICE IN ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andrej ČERNE, Edina DŽAMASTAGIĆ, Elvira GARIBOVIĆ, Boris GRILC, Egon KEPIC, 
Bojan KORBAR, Jure KRAŠOVEC, Uroš LAKIĆ, Andrej MUHAR, Marija MULEJ, Edita 
OŠTRAKOVIĆ, Maja OTOVIČ, Stanislav PEM, Žiga PRETNAR, Helena RAZINGAR, Eva 
REBERNIK, Miha REBOLJ, Alma REKIĆ, Boštjan SMUKAVEC, Branka STOJANOVIĆ, 
Simona ŠTRAVS, Veronika VIDMAR, Simona ZARNIK in Boštjan ŽIGON (24 od 27 
članov) 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANICI: Vera PINTAR in Maja KRIŽNAR 
 
ODSOTEN ČLAN: Aleksander POZVEK 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Tomaž Tom MENCINGER – župan občine Jesenice, mag. Valentina GORIŠEK – 
direktorica občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, Petra 
DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne zadeve, Mojca LEVSTIK – 
svetovalka za Občinski svet, Uroš BUČAR – direktor JEKO, d.o.o., Jesenice ter Ernest 
POŽENEL – član Nadzornega odbora Občin Jesenice 
 
ZAPISNIK JE ZAPISALA: Mojca LEVSTIK 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je na začetku 26. redne seje Občinskega sveta Občine 
Jesenice pozdravil vse prisotne članice in člane Občinskega sveta Občine Jesenice. 
Opozoril jih je, da se seja snema, zvočni posnetek pa se skladno s sklepom Občinskega 
sveta neposredno predvaja preko spletne strani Občine Jesenice. Povedal je, da je na 
seji v danem trenutku prisotnih 24 svetnic in svetnikov, kar pomeni, da je Občinski svet 
sklepčen, kdo je bil, poleg svetnic in svetnikov, še vabljen na sejo ter katero dodatno 
gradivo so svetniki že prejeli pred sejo.  
 
V skladu z 39. členom Poslovnika o delu občinskega sveta občine Jesenice je Egon 
Kepic predlagal, da se na dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice 
se uvrsti dodatna točka z naslovom: »Zahteva Občinskega sveta ter občanov občine 
Jesenice o ukrepanju Ministrstva za okolje in ostalih služb glede problematike mehansko-
biološke obdelave mešanih gospodinjskih odpadkov«.  
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je pojasnil, da je bil s strani Koordinacije županov Zgornje 
Gorenjske na Ministrstvo za okolje in prostor ter na Vlado Republike Slovenije že 

http://www.jesenice.si/
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posredovan poziv k vzpostavitvi javne gospodarske službe za sežiganje komunalnih 
odpadkov. Člane Občinskega sveta je župan Tomaž Tom Mencinger seznanil tudi z 
vsebino navedenega poziva.  
 
Ekon Kepic je po danih pojasnilih povedal, da umika predlog za razširitev dnevnega 
reda. 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je v nadaljevanju povedal, da je v gradivu predlagano, da 
se devet točk dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  
 
Predlagal je  
 
620. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice se obravnava po skrajšanem 
postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
621. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
622. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavod 
Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB 1 se obravnava po skrajšanem 
postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 19 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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623. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Koroška Bela Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
624. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec 
Jesenice – UPB 2 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
625. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Ljudska univerza Jesenice – UPB 1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
626. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Občinska knjižnica 
Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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627. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gornjesavski muzej 
Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
628. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v občini 
Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je svetnike vprašal še po morebitnih drugih predlogih za 
spremembo predlaganega dnevnega reda, a jih ni bilo, zato je v sprejem predlagal  
 
629. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
1. Potrditev besedila zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta, ki je bila 25.1.2018 
2. Predlog Zaključnega računa proračuna občine Jesenice za leto 2017 s poročilom o 

porabi splošne proračunske rezervacije in prerazporejanju proračunskih sredstev 
2.1 Predlog Poročila o izvedenih javnih razpisih v občini Jesenice v letu 2017 
2.2 Predlog Poročila o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 

2017 
2.3 Predlog Poročila o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2017 
3. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2018 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v 

občini Jesenice - DRUGA OBRAVNAVA 
5. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  
6. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  
7. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavod Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB 1 – SKRAJŠANI 
POSTOPEK  

8. Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Koroška Bela Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  
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9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Vrtec Jesenice – UPB 2 – SKRAJŠANI POSTOPEK  

10. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Ljudska univerza Jesenice – UPB 1 –SKRAJŠANI POSTOPEK  

11. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Občinska knjižnica 
Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  

12. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gornjesavski 
muzej Jesenice –SKRAJŠANI POSTOPEK  

13. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o gospodarskih javnih službah v 
občini Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  

14. Predlog Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v občini 
Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 

15. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Jesenice – 
PRVA OBRAVNAVA 

16. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne – PRVA 
OBRAVNAVA 

17. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Gorenjske lekarne 
– PRVA OBRAVNAVA 

18. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za šport Jesenice – UPB 1 – PRVA OBRAVNAVA 

19. Predlog Sprememb Načrta razvojnih programov za obdobje 2018 – 2021 
20. Volitve in imenovanja:  
20.1 Predlog za imenovanje predstavnikov Občine Jesenice v svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice 
20.2 Prenehanje mandata članu Občinskega sveta občine Jesenice, predsedniku Odbora 

za proračun in finance ter članu Statutarno pravne komisije 
21. Poročila: 
21.1 Predlog Poročila Akcijske skupine o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta 

občine Jesenice 
21.2 Poročilo o opravljenem nadzoru investicije v izgradnjo komunalne opreme na 

območju Podmežakle (Ob GORKI) 
21.3 Predlog Poročila župana o realizaciji sklepov, sprejetih na sejah Občinskega sveta 

občine Jesenice za mandatno obdobje 2014 – 2018 
22. Informacije, vprašanja in pobude  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 24 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  ZZAAPPIISSNNIIKKAA  2255..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA,,  KKII  JJEE  

BBIILLAA  2255..  11..  22001188  

 
Župan Tomaž Tom Mencinger je v razpravo dal besedilo zapisnika 25. redne seje 
Občinskega sveta občine Jesenice, ki je bila 25. 1. 2018.  
 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger predlagal 
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630. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POTRDITEV BESEDILA ZAPISNIKA 25. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, KI JE 
BILA 25. 1. 2018 
 
Potrdita se besedilo zapisnika in poročilo z realizacijo sklepov, sprejetih na 25. redni seji 
Občinskega sveta, ki je bila 25. 1. 2018. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAAKKLLJJUUČČNNEEGGAA  RRAAČČUUNNAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  

22001177  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  PPOORRAABBII  SSPPLLOOŠŠNNEE  PPRROORRAAČČUUNNSSKKEE  RREEZZEERRVVAACCIIJJEE  IINN  

PPRREERRAAZZPPOORREEJJAANNJJUU  PPRROORRAAČČUUNNSSKKIIHH  SSRREEDDSSTTEEVV  

 
Zaključni račun proračuna občine Jesenice za leto 2017 je predstavila Brigita 
Džamastagič. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance, Simona Štravs – 
predsednica Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, Branka Stojanović 
– predsednica Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami in Boštjan 
Smukavec – namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
V razpravi je sodelovala Simona Štravs, ki je povedala, da je gradivo dobro pripravljeno. 
Kljub temu pa lahko zopet ugotovi, da se prenaša v naslednje leto zelo veliko sredstev, 
tako kot že v preteklih letih. Meni, da za te prenose niso vedno krivi samo zunanji 
dejavniki in da bi bila predvsem pri manjših projektih realizacija lahko višja, predvsem na 
področju komunalne dejavnosti. Že tretje leto zapored opozarja, da je politika proračuna 
konservativna, ter da je zadolževanje namenjeno temu, da se začrtani projekti izpeljejo 
oz. dokončajo.  
 
V nadaljevanju razprave je izpostavila naslednje: 
- iz tabele, kjer so navedene prerazporeditve plana za leto 2017, izhaja vrsto 

prerazporeditev po posameznem proračunskem uporabniku. Ugotavlja, da je precej 
prerazporeditev pri krajevnih skupnostih, zato meni, da jim je potrebno malo bolj 
pomagati in bolj natančno planirati odhodke. 

- Na področju 8380 – gradnja in vzdrževanje vročevodnih sistemov je bilo 
prerazporejenih 45.000 EUR iz investicijskega vzdrževanja in izboljšave na drug konto. 
V opisu je obrazloženo, da so se ta sredstva namenila za defekte. Za investicijsko 
vzdrževanje je po koncesijski pogodbi z ENOS OTE pristojna Občina, defekti pa gredo 
po koncesijski pogodbi v breme koncesionarja. Prosi za pojasnila. 

- Prerazporeditev splošne proračunske rezervacije za leto 2017: zanima jo, za katero 
sodno poravnavo v tožbi z Zavarovalnico Sava se je prerazporedilo nekaj več kot 
38.000 EUR.  
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- 3.000 EUR je Občina namenila za izvedbo notranje revizije Inštituta za javno finančno 
pravo. Zanima jo razlika med odhodki in prihodki, ki jih je dobila Občina iz državnega 
proračuna in iz proračuna občin ustanoviteljic skupne notranje revizijske službe. 
Smatra, da bi pregled ustreznosti upravljanja z javnimi zavodi, ki ga je izvedel Inštitut, 
lahko naredili tudi sami v občinski upravi. Prosi, če se ji ta revizija posreduje.  

- V Izjavi o oceni notranjega nadzora so za vse postavke navedene tudi izboljšave in 
tveganja. Zanima jo, kateri akti so bili sprejeti na novo in kateri so bili posodobljeni, 
katere IT aplikacije so bile posodobljene za optimizacijo delovnih procesov ter katere 
oblike skupnega izobraževanja so bile izvedene. Občinskemu svetu namreč nikoli niso 
posredovani podatki, kako se izobražujejo in kako delajo delavci znotraj občinske 
uprave in javnih zavodov. 

- Veliko proračunske rezervacije se je namenilo za potrebe Gornjesavskega muzeja. 
Zanima jo, ali zakaj niso bile naštete aktivnosti že vštete v projekt redne obnove 
Ruardove graščine. 

- Znotraj proračunske rezervacije se je 600 EUR namenilo za dodatne storitve oz. za 
najemnine javnih toaletnih prostorov. Ob tem se ji res postavlja vprašanje, za kakšne 
vsebine je namenjena splošna proračunska rezervacija.  

- Glede na to, da bo predlog proračuna za leto 2019 pripravljen že v mesecu juniju, 
predlaga, da se v letu 2019 upošteva predlog za participativni proračun. Predlaga, da 
se za leto 2019 del sredstev nameni za participativni proračun, ki pomeni sistem 
razporejanja dela proračunskega denarja tako, da pri odločanju o njegovi porabi 
sodelujejo prebivalke in prebivalci občine, ki sami določijo, katere investicije so v 
skupnosti najnujnejše in kako želijo prispevati k izboljšanju kakovosti življenja v tej 
skupnosti. Določiti bi bilo potreben okvirni obseg sredstev in glede na število ter 
velikost krajevnih skupnosti bi v proračunu za ta del lahko namenili od 100.000 EUR 
do 200.000 EUR. 
 

Mag. Valentina Gorišek je glede na postavljena vprašanja pojasnila: 
- Za investicije se je v leto 2018 preneslo 681.000 EUR za obnovo regionalne ceste R2, 

600.000 EUR za kanalizacijo na Murovi, 200.000 EUR za kanalizacijo v Trebežu ter 
600.000 EUR za obnovo strehe na OŠ Toneta Čufarja. Vse te večje investicije, z 
izjemo obnove strehe na OŠ Toneta Čufarja, se v letu 2017 niso izvajale, se pa že 
izvajajo v letu 2018. 

- Občina Jesenice se v letu 2017 res ni zadolžila, kar pa je v redu, saj se v letu 2019 
obetajo večje investicije (Prešernova cesta, Poslovna cona, KS Sava), za katere se bo 
porabil ves investicijski potencial in tudi potencial zadolžitve, v kolikor bo Občina za te 
projekte pridobila nepovratna sredstva. 

- Odškodnina iz splošne proračunske rezervacije je bila plačana po sodbi Bogatinov, ko 
se je Podmežaklo prevrnil tovornjak, ki je prevažal beton. Zavarovalnica je lastniku 
hiše povrnila škodo in Občino tožila za plačilo te škode. 

- Pri krajevnih skupnostih se prerazporeditve običajno naredijo zaradi pravilnosti 
poslovnih dogodkov. Gre za majhne zneske, ki se prerazporedijo med konti. 

- Ko sta bili zaposleni dve revizorki, ki sta delali za pet občin, se je za to delo porabilo 
cca. 60.000 EUR. Od tega zneska, je dobila Občina Jesenice 50 % sredstev 
povrnjenih z države, od ostalih občin pa potem še približno polovico preostalega 
zneska. Okoli 15.000 EUR pa je bil strošek Občine Jesenice.  

- Strošek revizije za leto 2017 je bil 3.000 EUR. Revizijo je izvedel Inštitut za javno 
finančno pravo, kajti občina eno revizijo na leto mora izvesti. Za leto 2018 je že v 
izdelavi revizija cene v vrtcu, strošek te revizije pa bo okoli 2.500 EUR. 

- Inštitut za javno finančno pravo je v preteklem tednu pripravil tudi izobraževanje za 
zaposlene, ter za direktorje in računovodje vseh javnih zavodov. Izobraževanje je bilo 
v sklopu izvedene revizije, tako da Občina s tem ni imela dodatnih stroškov. 
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- Za izobraževanje zaposlenih v občinski upravi je letno namenjenih okoli 3.000 EUR. V 
sklopu tega, se približno 1.000 EUR porabi za eno izobraževanje, v katerega se vključi 
celotna občinska uprava. V letošnjem letu je bilo to izobraževanje s področja ciljev in 
kazalnikov pri pripravi proračuna in zaključnega računa. Sicer pa se zaposleni 
večinoma udeležujejo izobraževanj, ki jih organizirata SOS in ZOS, ker so le-ta 
cenejša. 

- V okviru IT aplikacij se uvajajo nove aplikacije v okviru GRAD-a in v okviru Apro 
sistema ter nadgradnja Geoinformacijskega sistema. 

 
Marko Markelj je v nadaljevanju še pojasnil, da po koncesijski pogodbi efekti res sodijo v 
pristojnost koncesionarja, vendar pa je določena meja, kateri defekti še sodijo pod redno 
vzdrževanje, in kateri že pod investicijsko vzdrževanje. V gradivu na strani 200 je v tabeli 
navedeno celotno investicijsko vzdrževanje po posameznih postavkah. Pri desetih 
postavkah je označeno, da je šlo za defekt. V kolikor se defekt lahko enostavno sanira, je 
to strošek rednega vzdrževanja, v kolikor pa je zaradi ugotovljenega defekta potrebno 
menjati cevovod v večjem obsegu, pa to zapade pod investicijsko vzdrževanje. Ob 
vsakokratnem defektu se po teh merilih ugotovi, kdo je investitor odprave tega defekta. 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je po razpravi v sprejem predlagal  
 
631. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE JESENICE ZA LETO 
2017 S POROČILOM O PORABI SPLOŠNE PRORAČUNSKE REZERVACIJE IN 
PRERAZPOREJANJU PRORAČUNSKIH SREDSTEV 
 
Sprejme se Zaključni račun proračuna občine Jesenice za leto 2017 s poročilom o porabi 
splošne proračunske rezervacije in prerazporejanju proračunskih sredstev. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22..11::  

PPRREEDDLLOOGG  PPOORROOČČIILLAA  OO  IIZZVVEEDDEENNIIHH  JJAAVVNNIIHH  RRAAZZPPIISSIIHH  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  VV  

LLEETTUU  22001177  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance, Simona Štravs – 
predsednica Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, Branka Stojanović 
– predsednica Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami in Boštjan 
Smukavec – namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal  
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632. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG POROČILA O IZVEDENIH JAVNIH RAZPISIH V OBČINI JESENICE V 
LETU 2017 
 
Sprejme se predlog Poročila o izvedenih javnih razpisih v občini Jesenice v letu 2017. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22..22::  

PPRREEDDLLOOGG  PPOORROOČČIILLAA  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  

PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22001177  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice so poročali Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance, Simona Štravs – 
predsednica Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Branka Stojanović 
– predsednica Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V razpravi sta sodelovali Simona Štravs in mag. Valentina Gorišek. 
 
Simona Štravs je postavila vprašanje, ali je res nemogoče določene zadeve rešiti prav 
zaradi neodzivnosti strank, kot na primer zamenjavo zemljišč z družbo Ažman d.o.o. 
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da v konkretni zadevi soglasje še ni doseženo. 
Družba Ažman je zemljišče kupila od znanih lastnikov, Občina pa je lastnica dela 
zemljišča od leta 1963 na podlagi zatečenega stanja. Geodetska odmer je v teku, saj jo je 
naročil ARSO, ki je lastnik vodnega območja. 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je po razpravi v sprejem predlagal  
 
633. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG POROČILA O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM ZA LETO 2017 
 
Sprejme se predlog Poročila o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za 
leto 2017, ki ga sestavljata:  
- Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2017 

in 
- Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2017. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 24 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  22..33::  

PPRREEDDLLOOGG  PPOORROOČČIILLAA  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  SS  PPRREEMMIIČČNNIIMM  

PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22001177  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal  
 
634. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG POROČILA O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S PREMIČNIM 
PREMOŽENJEM ZA LETO 2017 
 
Sprejme se predlog Poročila o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za 
leto 2017, ki vključuje Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem v lasti Občine 
Jesenice za leto 2017 in Načrt pridobivanja premičnega premoženja v last Občine 
Jesenice za leto 2017. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  33..  

DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  

LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22001188  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance in Branka Stojanović – 
predsednica Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal  
 
635. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 3. 
DOPOLNITEV NAČRTA RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM V 
LASTI OBČINE JESENICE ZA LETO 2018 
 
Sprejme se 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine 
Jesenice za leto 2018, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2018.  
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  

KKAATTEEGGOORRIIZZAACCIIJJII  OOBBČČIINNSSKKIIHH  CCEESSTT  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  --  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Simona Štravs – predsednica 
Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe. 
 
V razpravi so sodelovali: Simona Štravs, Helena Razingar in Marko Markelj. 
 
Simona Štravs je postavila vprašanje, ali odsek ceste na Hrušici, ki je bil sedaj na novo 
asfaltiran (med Hrušico 2 in Hrušico 10) ne sodi med lokalne ceste, ker ta cesta v tabeli ni 
navedena. 
 
Helena Razingar je povedala, da je pod zap. št. 15 navedeno, da je odsek ceste LC – 
Plavški Rovt 12 dolg samo 32 metrov. Ta podatek sigurno ni pravilen, saj gre za cesto, ki 
pelje do njene hiše, zato jo zanima, kaj pomeni teh 32 metrov. 
 
Marko Markelj je pojasnil, da so v 7. členu Odloka v tabeli navedene samo javne poti, 
omenjeni odsek na Hrušici pa lahko spada med javne ceste, ki pa v tej tabeli niso 
navedene. 
Dolžina, ki je navedena v tabeli, pomeni dolžino odseka od začetne do končne točke, 
hišne številke pa pomenijo samo oznako poteka posamezne ceste. Točne dolžine 
posameznih odsekov so povzete iz banke cestnih podatkov in preverjene s strani DRSI. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
636. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST V OBČINI JESENICE - DRUGA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v občini Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  

VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPOOLLDDEETTAA  

SSTTRRAAŽŽIIŠŠAARRJJAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
V razpravi je sodeloval Boris Grilc, ki je opozoril, da naj se pri vseh predlogih odlokov v 
2. členu beseda »vsa« popravi v besedo »vsi«. 
 
Uroš Lakić je predlagal, da naj se vsi predlogi odlokov, pri katerih gre za enake 
spremembe, obravnavajo skupaj. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
637. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA POLDETA 
STRAŽIŠARJA JESENICE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  

VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  TTOONNEETTAA  ČČUUFFAARRJJAA  

JJEESSEENNIICCEE  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
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638. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA TONETA ČUFARJA 
JESENICE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  

VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODD  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPRREEŽŽIIHHOOVVEEGGAA  

VVOORRAANNCCAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB  11  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
639. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVOD OSNOVNA ŠOLA PREŽIHOVEGA 
VORANCA JESENICE – UPB 1 – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno–
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice - UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  

VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  KKOORROOŠŠKKAA  BBEELLAA  

JJEESSEENNIICCEE  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
640. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA KOROŠKA BELA 
JESENICE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Koroška Bela Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  

JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  VVRRTTEECC  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB  22  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
641. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
JAVNEGA ZAVODA VRTEC JESENICE – UPB 2 – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda »Vrtec Jesenice« – UPB2. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  

VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  LLJJUUDDSSKKAA  UUNNIIVVEERRZZAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB  11  

––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
642. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA LJUDSKA UNIVERZA JESENICE – UPB 1 
– SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Ljudska univerza Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 19 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  

OOBBČČIINNSSKKAA  KKNNJJIIŽŽNNIICCAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
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643. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
OBČINSKA KNJIŽNICA JESENICE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Občinska 
knjižnica Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1122::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  

GGOORRNNJJEESSAAVVSSKKII  MMUUZZEEJJ  JJEESSEENNIICCEE  ––  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
644. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
GORNJESAVSKI MUZEJ JESENICE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Gornjesavski muzej Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1133::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  GGOOSSPPOODDAARRSSKKIIHH  

JJAAVVNNIIHH  SSLLUUŽŽBBAAHH  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročali Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Simona Štravs – predsednica 
Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe  
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v 
sprejem predlagal 
 
645. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI ODLOKA O GOSPODARSKIH 
JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI JESENICE –SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o gospodarskih javnih 
službah v občini Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1144::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  PPOOGGRREEBBNNII  IINN  PPOOKKOOPPAALLIIŠŠKKII  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII  TTEERR  

PPOOKKOOPPAALLIIŠŠKKEEMM  RREEDDUU  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročali Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Simona Štravs – predsednica 
Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe  
 
V razpravi je sodelovala Simona Štravs, ki je predlagala, da naj se naslov 29. člena 
dopolni, tako da se glasi »obnašanje na pokopališču in v neposredni bližini«. Pri 
pokopališču na Blejski Dobravi je namreč v neposredni bližini tudi bife, iz katerega je 
velikokrat slišati razne opazke v času izvajanja pogrebov. Predlaga tudi, da se prva 
alineja prvega odstavka 29. člena loči na dve alineji. 
4. odstavek 29. člena določa, da izvajalec pokopališke službe lahko izda soglasje za 
prevoz materiala z motornim vozilom, vendar pa se ta prevoz lahko opravi le med 8.00 in 
10.00 uro zjutraj. Glede na to, da so v odloku določene ure pogrebnih svečanosti, 
predlaga, da se ta prevoz dovoli do 11. ali 12. ure oz. da se prilagodi času izvajanja 
pogrebnih svečanosti. 
V 23. členu je določeno, da je vsak poseg v prostor na pokopališču dovoljen le ob 
predhodnem pisnem soglasju izvajalca pokopališke službe. To pomeni dodatno 
administracijo, saj bodo morali lastniki grobov za vsak poseg na spomeniku prositi za 
soglasje (npr. za obnovo črk na spomeniku). Predlaga, da se ta člen formulira drugače, 
da ne bo imel izvajalec pokopališke službe še več administrativnega dela.  
V 33. členu Odloka so določene globe. Predlaga, da se globa za posameznika, ki je sedaj 
določena v višini 300 evrov, poveča. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
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646. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O POGREBNI IN POKOPALIŠKI DEJAVNOSTI TER 
POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI JESENICE – PRVA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v 
občini Jesenice – PRVA OBRAVNAVA, s predlogi iz razprave: 
- v odloku naj se bolj natančno definira, kdo lahko izvaja raztros pepela; 
- naslov 29. člena naj se dopolni, tako da se glasi »obnašanje na pokopališču in v 

neposredni bližini«; 
- prva alineja prvega odstavka 29. člena naj se loči na dve alineji; 
- v 4. odstavku 29. člena naj se prevoz materiala z motornim vozilom dovoli do 11. ali 

12. ure oz. naj se prilagodi času izvajanja pogrebnih svečanosti; 
- 23. člen naj se formulira drugače, da ne bo imel izvajalec pokopališke službe še več 

administrativnega dela; 
- v 33. členu Odloka naj se poveča globa za posameznika, ki je sedaj določena v višini 

300 evrov. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1155::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  GGAASSIILLSSKKOO  RREEŠŠEEVVAALLNNAA  

SSLLUUŽŽBBAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev sta podali mag. Valentina Gorišek in Simona Štravs. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
647. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA GASILSKO REŠEVALNA 
SLUŽBA JESENICE – PRVA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gasilsko reševalna služba 
Jesenice – PRVA OBRAVNAVA. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 



19 

 

TTOOČČKKAA  1166::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  GGOORREENNJJSSKKEE  LLEEKKAARRNNEE  

––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
648. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA GORENJSKE LEKARNE 
– PRVA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne – PRVA 
OBRAVNAVA, s predlogi iz razprave: 
- dežurne lekarne bi se morale tedensko ali vsaj mesečno spreminjati, ne pa da je 

dežurna lekarna samo v Kranju; 
- presežki lekarn bi se morali številčno opredeliti, koliko ostane lekarni in koliko se 

razporedi lokalnim skupnostim. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1177::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  SSVVEETTAA  UUSSTTAANNOOVVIITTEELLJJIICC  JJAAVVNNEEGGAA  

ZZAAVVOODDAA  GGOORREENNJJSSKKEE  LLEEKKAARRNNEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
V razpravi je sodelovala Marija Mulej, ki je predlagala, da se v 4. člen, ki določa naloge 
sveta ustanoviteljic, doda določilo, da svet ustanoviteljic odloča tudi o razporeditvi 
presežka iz tržne dejavnosti. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
649. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI SVETA USTANOVITELJIC JAVNEGA 
ZAVODA GORENJSKE LEKARNE – PRVA OBRAVNAVA 
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Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Gorenjske 
lekarne – PRVA OBRAVNAVA, s predlogom iz razprave: 
- v 4. člen, ki določa naloge sveta ustanoviteljic, naj se doda določilo, da svet 

ustanoviteljic odloča tudi o razporeditvi presežka iz tržne dejavnosti. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1188::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  

JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB  11  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Edina 
Džamastagić – predsednica Statutarno pravne komisije in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
V razpravi sta sodelovali Edita Oštraković in Simona Štravs. 
 
Edita Oštraković je povedala, da je bilo na seji Statutarno pravne komisije izpostavljeno, 
da naj bi bilo članstvo v strokovnem svetu pogojeno z ustrezno izobrazbo. Predlaga, da 
naj se ne gleda toliko na izobrazbo, temveč na pridobljene izkušnje, kajti marsikdo nima 
ustrezne izobrazbe, ima pa zelo veliko izkušenj, ki bi bile bolj dobrodošle, kot pa 
izobrazba.  
 
Simona Štravs je povedala, da ima svetniška skupina SD dve pripombi na besedilo 
Odloka. Predlagajo, da se v 22. a členu določi število članov strokovnega sveta, v 
prehodnih in končnih določbah pa naj se določi, da sedanja sestava sveta zavoda 
opravlja svojo funkcijo do izteka mandata. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
650. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE – UPB 1 – PRVA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda »Zavod za šport Jesenice – UPB1« – PRVA OBRAVNAVA., s predlogi iz 
razprave: 
- določijo naj se merila za izbor članov strokovnega sveta zavoda; 
- pri izboru članov strokovnega sveta naj se upoštevajo predvsem pridobljene izkušnje; 
- v 22. a členu naj se določi število članov strokovnega sveta ter 
- v prehodnih in končnih določbah naj se določi, da sedanja sestava sveta zavoda 

opravlja svojo funkcijo do izteka mandata. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1199::  

PPRREEDDLLOOGG  SSPPRREEMMEEMMBB  NNAAČČRRTTAA  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22001188  ––  

22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice sta poročala Boris 
Grilc – namestnik predsednika Odbora za proračun in finance in Boštjan Smukavec – 
namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
651. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
PREDLOG SPREMEMB NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV ZA OBDOBJE 2018 – 
2021 
 
Sprejme se predlog sprememb Načrta razvojnih programov za obdobje 2018 – 2021 za 
projekt "Obnova objekta Ruardova graščina" (šifra NRP: OB041-06-0011) v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2200..11::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  PPRREEDDSSTTAAVVNNIIKKOOVV  OOBBČČIINNEE  

JJEESSEENNIICCEE  VV  SSVVEETT  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO--IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  

ŠŠOOLLAA  TTOONNEETTAA  ČČUUFFAARRJJAA  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročal Boštjan 
Žigon – predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Veronika Vidmar in Žiga Pretnar sta se skladno z 99. in 100. členom Statuta občine 
Jesenice izločila iz razprave in glasovanja pri tej točki dnevnega reda. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
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652. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PREDLOG ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV OBČINE 
JESENICE V SVET JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA 
ŠOLA TONETA ČUFARJA JESENICE 
 
Za predstavnike Občine Jesenice v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice se imenujejo: 
1. Veronika Vidmar, roj. 24.8.1973, stanujoča na Jesenicah, Ulica Staneta Bokala 19, 
2. Žiga Pretnar, roj. 23.10.1982, stanujoč na Jesenicah, Murova 28/a in 
3. Tony Mlakar, roj. 3.12.1976, stanujoč na Jesenicah, Murova 4. 
 
Mandat članov Sveta javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta 
Čufarja Jesenice traja 4 leta in začne teči z dnem konstituiranja Sveta javnega zavoda. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 17 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2200..22::  

VVOOLLIITTVVEE  IINN  IIMMEENNOOVVAANNJJAA::  PPRREENNEEHHAANNJJEE  MMAANNDDAATTAA  ČČLLAANNUU  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  

SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  PPRREEDDSSEEDDNNIIKKUU  OODDBBOORRAA  ZZAA  PPRROORRAAČČUUNN  IINN  FFIINNAANNCCEE  

TTEERR  ČČLLAANNUU  SSTTAATTUUTTAARRNNOO    PPRRAAVVNNEE  KKOOMMIISSIIJJEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročal Boštjan 
Žigon – predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
653. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PRENEHANJE MANDATA ČLANU OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE JESENICE, PREDSEDNIKU ODBORA ZA PRORAČUN IN FINANCE 
TER ČLANU STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 
 
1. Na podlagi 37a. člena Zakona o lokalni samoupravi Andreju Lavtarju z dnem 

27.2.2018 predčasno preneha mandat člana Občinskega sveta občine Jesenice. 
 
2. Občinsko volilno komisijo se pozove, da na podlagi 30. člena Zakona o lokalnih 

volitvah ugotovi, kateremu kandidatu pripada nadomestni mandat v Občinskem svetu 
občine Jesenice. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
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654. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PRENEHANJE MANDATA ČLANU OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE JESENICE, PREDSEDNIKU ODBORA ZA PRORAČUN IN FINANCE 
TER ČLANU STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 
 
Andreju Lavtarju zaradi predčasnega prenehanja mandata člana Občinskega sveta 
občine Jesenice z dnem 27.2.2018 predčasno preneha tudi funkcija predsednika Odbora 
za proračun in finance. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
655. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
VOLITVE IN IMENOVANJA: PRENEHANJE MANDATA ČLANU OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE JESENICE, PREDSEDNIKU ODBORA ZA PRORAČUN IN FINANCE 
TER ČLANU STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 
 
Andreju Lavtarju zaradi predčasnega prenehanja mandata člana Občinskega sveta 
občine Jesenice z dnem 27.2.2018 predčasno preneha tudi funkcija člana Statutarno 
pravne komisije. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 19 
 ZA – 19 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2211..11::  

PPOORROOČČIILLAA::  PPRREEDDLLOOGG  PPOORROOČČIILLAA  AAKKCCIIJJSSKKEE  SSKKUUPPIINNEE  OO  IIZZVVAAJJAANNJJUU  

LLOOKKAALLNNEEGGAA  EENNEERRGGEETTSSKKEEGGAA  KKOONNCCEEPPTTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta občine Jesenice je poročala Simona 
Štravs – predsednica Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
656. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POROČILA: PREDLOG POROČILA AKCIJSKE SKUPINE O IZVAJANJU 
LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA OBČINE JESENICE 
 
Občinski svet se je seznanil s poročili Akcijske skupine o izvajanju lokalnega 
energetskega koncepta Občine Jesenice za leto 2017 in Programom izvajanja lokalnega 
energetskega koncepta za leto 2018. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 18 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2211..22::  

PPOORROOČČIILLAA::  PPOORROOČČIILLOO  OO  OOPPRRAAVVLLJJEENNEEMM  NNAADDZZOORRUU  IINNVVEESSTTIICCIIJJEE  VV  IIZZGGRRAADDNNJJOO  

KKOOMMUUNNAALLNNEE  OOPPRREEMMEE  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  PPOODDMMEEŽŽAAKKLLEE  ((OOBB  GGOORRKKII))  

 
Uvodno pojasnilo je podal član Nadzornega odbora Občine Jesenice Ernest Poženel. 
 
Razprave ni bilo, prav tako pri tej točki ni bilo glasovanja. 
 

TTOOČČKKAA  2211..33::  

PPOORROOČČIILLAA::  PPRREEDDLLOOGG  PPOORROOČČIILLAA  ŽŽUUPPAANNAA  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  SSKKLLEEPPOOVV,,  SSPPRREEJJEETTIIHH  

NNAA  SSEEJJAAHH  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  MMAANNDDAATTNNOO  OOBBDDOOBBJJEE  

22001144  ––  22001188  

 
Razprave ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger v sprejem predlagal 
 
657. sklep 26. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice z dne 12. 4. 2018: 
POROČILA: PREDLOG POROČILA ŽUPANA O REALIZACIJI SKLEPOV, SPREJETIH 
NA SEJAH OBČINSKEGA SVETA OBČINE JESENICE ZA MANDATNO OBDOBJE 
2014 – 2018 
 
Sprejme se predlog Poročila župana o realizaciji sprejetih sklepov Občinskega sveta 
občine Jesenice za mandatno obdobje 2014 – 2018. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2222::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJEE,,  VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Župan Tomaž Tom Mencinger je svetnikom predstavil naslednji informaciji: 

 o dnevu zdravja, festivalu Meteorita, odprtju demontažne nogometne tribune v 
Športnem parku Podmežakla, tekmovanju Triglav Trophy in odprtju novih prostorov 
v prvem nadstropju Zdravstvenega doma Jesenice; 

 o 70. obletnici Splošne bolnišnice Jesenice; 
 o organizaciji čistilne akcije, ki bo v soboto, 21.4.2018; 



25 

 

 o nadaljevanju del pri obnovi kanalizacije na Murovi, pri obnovi kanalizacije v 
Trebežu in pri obnovi regionalne ceste R2; 

 o začetku sanacije viaduktov na avtocestnem odseku Lipce – Hrušica; 
 o prihajajočih dogodkih v mesecu aprilu in maju: Dan upora proti okupatorju, Praznik 

dela, mesec narcis, svetovni dan čebel, referendum, državnozborske volitve; 
 o jesenskih lokalnih volitvah; 
 o pripravi predloga proračuna občine Jesenice za leto 2019; 
 o posredovanih ponudbah izvajalcev za gradnjo druge cevi cestnega predora 

Karavanke ter o obnovi železniškega predora Karavanke. 
 
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je odprl razpravo še za vprašanja in pobude svetnikov:  
 
 
22.1 Edina Džamastagić – pobuda – ustno 
321. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Glede na vsa delovišča v občini Jesenice predlaga, da Občina Jesenice zahteva, da naj 
se na avtocesti ne postavljajo več table, ki voznike usmerjajo k obvozu skozi Jesenice. 
 
 
22.2 Simona Štravs – pobuda – ustno 
322. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Pobuda se nanaša na izvajanje zimske službe v občini Jesenice. Izhodišča za razpravo 
so bili podatki, navedeni v Gorenjskem glasu v torek, dne 27.3.2018.  
 
Kot je razvidno v članku, so se stroški izvajanja te službe večinoma kar podvojili. Razlog v 
višjih stroških glede na pretekle zime je jasno v povečani količini snega, ki je padel to 
zimo. 
 
Po posameznih občinah so predstavljeni zneski stroškov zimske službe. V oči bode 
podatek, da je daleč največ za zimsko službo potrošila Občina Jesenice oz. njeno javno 
podjetje. In to velja ne samo za letošnjo zimo, temveč tudi za pretekla leta. 
Poleg tega so se seznanili tudi z gradivom, ki so ga pripravili v Komunali Kranjska Gora, 
kjer so predlagali celo znižanje cen posameznim opravilom zimske službe za 3 % in 
znižanje cene posipnega materiala za 15 %. 
 
Zastavlja se jim vprašanje, zakaj je tako različno stanje po posameznih občinah, zato 
dajejo pobudo, da naj občinska uprava skupaj z izvajalcem zimske službe preveri 
podatke in pripravi pregled za to zimsko sezono do konca meseca marca 2018, in sicer: 

- o opravljenih urah izvedbe zimske službe in kdo so bili izvajalci,  
- o dolžini lokalnih cest in drugih površin, ki se plužijo v občinah Radovljica, Bled, 

Bohinj, Kranjska Gora in Žirovnica, 
- pripravi naj se pregled primerjave cen posameznih storitev zimske službe (kje so 

enake, kje odstopajo – so višje ali nižje). 
 
Navedene podatke naj se posreduje članom Občinskega sveta. Pričakujejo pa tudi 
predloge, kje se lahko kaj prihrani oz. kaj bi bilo potrebno storiti za znižanje stroškov. 
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22.3 Simona Štravs – pobuda – ustno 
323. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Glede na to, da je v naši občini že kar nekaj naselij brez trgovin, pri čemer se izpostavlja 
velik problem oskrbe starejše populacije, menijo, da bi bilo potrebno skupaj z Občino 
Jesenice najti ustrezno rešitev tega problema. 
 
Pereč problem je primer Blejske Dobrave, enako je v Javorniškem Rovtu, v Planini pod 
Golico, naselje na Tomšičevi, zaskrbljeni so tudi na Hrušici.  
 
Dajejo pobudo, da naj občinska uprava razmisli, kako je mogoče v okviru danih možnosti 
organizirati in se povezati z že obstoječimi trgovinami, ali na novo organizirati t. im. 
»potujočo trgovino«, ki bi vsa ta naselja oskrbovala z osnovnimi življenjskimi 
potrebščinami. 
 
 
22.4 Simona Štravs – pobuda – ustno 
324. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Ponovno daje pobudo za pripravo participativnega proračuna za leto 2019, ki jo je podala 
že pri obravnavi Zaključnega računa za leto 2017. 
 
 
22.5 Simona Štravs – vprašanje – ustno 
325. vprašanje 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Prosijo za odgovor, kako potekajo dogovori o obnovi Srednje šole Jesenice. Glede na 
dejstvo, da bodo predčasne volitve, slabšo odzivnost tudi vodstva šole, obstoji bojazen, 
da se bodo sredstva, ki so rezervirana za obnovo Srednje šole na Jesenicah, porazdelila 
tudi kam drugam. 
 
Zato sprašujejo in želijo pisni odgovor, kako potekajo priprave in kakšen je časovni okvir 
obnove ter finančni plan same obnove. 
 
 
22.6 Marija Mulej – pobuda – ustno 
326. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Po decembrskem vetrolomu je bil opravljen posek in spravilo poškodovanega drevja na 
območju nad bivšo tržnico, ki je v lasti Občine. Priporoča, da se opravi ogled tega 
območja, saj ocenjuje, da je bilo delo opravljeno nekvalitetno oz. površno, saj je ostalo 
veliko odrezanega vejevja, ki ni bilo odpeljano. Izruvana debla visijo na površju in grozijo 
s svojim zdrsom, kar je zelo nevarno.  
 
 
22.7 Alma Rekić – pobuda – ustno 
327. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
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Pred časom je prosila za podatek o 67.000 EUR, ki niso bila prikazana v zaključnem 
poročilu Alpetourja. Še vedno ni dobila pisnih pojasnil na to vprašanje.  
 
 
22.8 Alma Rekić – pobuda – ustno 
328. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na Cesti 1. maja 1, na klancu pod mostom, raste veliko drevo, ki mu odpada vejevje. To 
drevo naj bi bilo sicer zaščiteno, vendar predlaga, da se stanje na sami lokaciji preveri, 
ker je drevo že suho, in se odstrani odpadno vejevje, ki je zelo nevarno.  
 
 
22.9 Boris Grilc – pobuda – ustno 
329. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
V letu 2014 je bilo podano vprašanje na Slovenske železnice, kako je s protihrupno 
zaščito dela mesta od Integrala proti trgovini Hofer. S strani Slovenskih železnic ni bilo 
nobenega odgovora, zato prosi, da se Občina poveže s Slovenskimi železnicami in 
pridobi kakšne informacije glede teh protihrupnih ograj. 
 
 
22.10 Boris Grilc – pobuda – ustno 
330. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Poročilo, ki ga je dobil od Zavoda za šport ne izkazuje ažurnega nadziranja izterjav dolga. 
Gre samo za neke splošne navedbe, zato želi poročilo, iz katerega bo razvidno, koliko 
sredstev je bilo nakazanih za poplačilo dolga HD mladi, kdaj so bila sredstva nakazana, 
kdo jih je nakazal, itd.  
 
Zavod za šport prosi, da k poročilu predloži tudi kontne kartice. 
 
 
22.11 Uroš Lakić – pobuda – ustno 
331. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Pohvalil bi obnovo otroškega igrišča Pika na Plavžu, ki bo res lep. Prosim pa, da Oddelek 
za okolje in prostor pisno posreduje časovnico za izgradnjo otroškega igrišča Katja.  
 
 
22.12 Uroš Lakić – vprašanje – ustno 
332. vprašanje 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima ga, kako napreduje obnova trim steze, saj so bile nekatere naprave poškodovane 
v lanskoletnem vetrolomu, nekaj pa je obrabljenih že od same uporabe. 
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22.13 Branka Stojanović – vprašanje – ustno 
333. vprašanje 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima jo, ali bo sanacija ceste od Zdravstvenega doma Jesenice do SKB banke 
zaključena pred turistično sezono. 
 
 
22.14 Branka Stojanović – vprašanje – ustno 
334. vprašanje 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Občani so jo vprašali, ali držijo informacije, da naj bi se Občina Jesenice resno 
dogovarjala s Srbsko pravoslavno cerkvijo za najem cerkve Marijinega vnebovzetja na 
Stari Savi.  
 
 
22.15 Edita Oštraković – pobuda – pisno 
335. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na vas se obračam s pobudo, da v naslednjem proračunskem obdobju po svojih 
najboljših močeh poskušate zagotoviti sredstva za javni razpis za subvencionirano 
sterilizacijo in kastracijo lastniških mačk. Namen pobude je preprečiti rojstva nezaželenih 
mačk, katere lahko rešimo le na tak način. 
 
Kot nedvomno veste tudi sami, ta dva posega za nekatere zahtevata visok finančni 
strošek. Z dodatnimi občinskimi sredstvi bi torej le-to lahko približali našim občanom. S 
tem bi tudi naša občina znatno pripomogla k številu opravljenih posegov in posledično k 
upadu števila nezaželenih mačjih mladičev. Kot prilogo posredujejo primere podobnih 
sodelovanj drugih občin ter njihovih lokalnih veterinarskih klinik. 
 
Zavedajo se, da se določen del občinskih sredstev že namenja problematiki prostoživečih 
mačk, vendar si s to akcijo želijo pomagati našim občanom. Zaradi problematike 
nezaželenih mačjih mladičev bodo za namenjena sredstva še posebej hvaležni. 
 
 
22.16 Edita Oštraković – pobuda – pisno 
336. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Pobud za pasji park je bilo podanih že kar nekaj. Na sestanku na Oddelku za okolje in 
prostor ji je bilo rečeno, da prave lokacije v jeseniški občini za pasji park ni in naj se 
obrnejo na društvo Fido na Hrušici, ali zavetišče Perun na Blejski Dobravi za uporabo 
njihovega zemljišča v ta namen. Glede na to, da sta lokaciji odmaknjeni iz središča mesta 
(v interesu jim je, da se park postavi bližje centru mesta), ta predlog ni ravno všečen, saj 
sta za večino lastnikov lokaciji predaleč. 
 
Potreba po pasjem parku v naši občini je zelo velika. Po podatku iz Centralnega registra 
psov, je bilo na dan 20.2.2018 v jeseniški občini registriranih 1.515 aktivnih psov. Zato je 
po pregledu zemljišč v lasti Občine, prišla na idejo, da bi park lahko umestili na lokacijo 
pri Gasilskem domu. Lokacija je odmaknjena, ni med stanovanjskimi bloki, dobršen del je 
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že ograjen ter zasenčen, potrebno bi bilo namestiti dodatno ograjo, kakšen koš za pasje 
iztrebke ter kakšno klopco (ni potrebno, da je nova). 
 
Razumljivo je, da bi bilo potrebno doreči še ogromno stvari, od priprave parka, vodenja, 
vzdrževanja, nadzora, vendar misli, da je kar nekaj lastnikov, ki bi brez težav prostovoljno 
pomagali pri sami vzpostavitvi, vzdrževanju ter vodenju parka. Zato v imenu vseh 
lastnikov, ki si želijo parka, pričakuje podrobno obravnavo pobude.  
 
 
22.17 Andrej Černe – pobuda – pisno 
337. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Predlaga, da si komisija za varnost v cestnem prometu ogleda primer uvoza/izvoza iz 
ulice na Blejski Dobravi, ki vodi k hišam 31, 31/b, 32, 33 in 16/f. Nosilni steber ogledala 
se nagiba. Glede na to, da je zasajena (z živo mejo) tudi zahodna stranica, predlaga 
komisiji v odobritev, Občini pa v financiranje in izvedbo: utrditev obstoječega stebra in 
ogledala, ter nabavo in montažo dodatnega za smer zahod oziroma levo vključevanje z 
navedene ulice. 
Občinski upravi bo posredoval fotografije. 
 
 
22.18 Veronika Vidmar – pobuda – pisno 
338. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
V suhih, lepih dnevih se prah iz gradbišča rekonstrukcije državne ceste od 
Zdravstvenega doma do Splošne bolnišnice Jesenice širi daleč naokoli. Pritožbe zaradi 
prašenja padajo iz vseh strani. Pritožujejo se tako okoliški prebivalci, kot uporabniki ceste 
in okoliških lokalov. 
Predlaga polivanje z vodo večkrat dnevno zaradi preprečevanja prašenja. Prašenje je 
nujno treba omejiti na minimum. Treba je prisluhniti najbolj izpostavljenim osebam. 
 
 
22.19 Veronika Vidmar – pobuda – pisno 
339. pobuda 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na Kurirski poti na Javorniku se gradi nizkoenergijska hiša. Ob parceli je lociran ekološki 
otok za okoliško naselje. Glede na to, da je to okolju zelo prijazen objekt, ki bo izvajalcu 
tudi kot referenčni objekt, je lastnik izrazil željo, da bi se ekološki otok prestavil stran od 
objekta. Po ogledu stanja je mnenja, da glede na razpoložljiv prostor za postavitev v 
okolici, bi lahko Občina in JEKO poskusila izvesti ta premik. 
 
 
22.20 Vlado Mlinarec – vprašanje – pisno 
340. vprašanje 26. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 12. 4. 2018 k 22. 
točki dnevnega reda: INFORMACIJE, VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na majski seji 2016 je Občinski svet sprejel Pogoje za dobavo toplotne energije v občini 
Jesenice. Takratno podjetje JEKO-IN (sedaj JEKO) je predstavilo podroben terminski 
plan, po katerem bodo splošne pogoje postopoma uvajali v leti dni. Med drugim naj bi 
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dokončali popis opreme toplotnih postaj, razdelili popis opreme glede na lastništvo in 
postaje tudi ovrednotili. Do konca junija bi morali analizirati pretekla vlaganja v toplotne 
postaje in pripraviti predlog predvidenih novih vlaganj. Najkasneje do oktobra naj bi 
potekali sestanki z upravniki in lastniki, ter ves čas seznanjati odjemalce s spremembami 
splošnih pogojev. Prav tako pa bi moral JEKO-IN vsak mesec Občini Jesenice predložiti 
poročilo o izvajanju terminskega plana. Kot mu je znano, pa takratno podjetje JEKO-IN 
(sedaj JEKO) teh svojih obvez ni izpolnilo. Ker niso izpolnili obvez iz terminskega plana, 
prav tako niso mogli izpolniti obveze do same Občine, ker bi morali Občino mesečno 
obveščati o izvajanju le-tega. Zato odgovornim zastavlja naslednja vprašanja: 

1. zakaj se terminski plan ni izvedel do konca in kdaj se bo (če se bo); 
2. kdaj bodo odjemalci seznanjeni s stanjem toplotnih postaj in popisom opreme? 

Kdo vse je sodeloval pri teh popisih (ali je bil to hišnik, član hišnega sveta ali kdo 
drug, ki je popis tudi s podpisom potrdil); 

3. kje lahko dobijo oziroma dobijo vpogled v poročila podjetja JEKO-IN o izvajanjih 
terminskega plana, naslovljena in poslana na Občino Jesenice; 

4. ponovno prosi, da se mu predoči, po katerem zakonu oziroma zakonskem členu 
so se toplotne postaje (katere je kupovalo in z njimi upravljalo takratno podjetje 
JEKO-IN, in so nekatere starejše od 30 let) tako velikodušno predale v last 
uporabnikom. 

 
 
Drugih informacij, vprašanj in pobud ni bilo, zato je župan Tomaž Tom Mencinger 26. 
redno sejo Občinskega sveta zaključil ob 20.05 uri.  
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